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Hei
 
Ønsker med dette å fremme ønske om egen busslomme på Nylandet. Bakgrunnen til dette ønsket er at jeg har en liten
gutt på 8 år som skal ha påstigning og avstigning på en strekke der fartsgrensen er satt til 70km/t, uten tilfredsstillende
muligheter for avkjøring for bussen.
 
Vi var tidlig ute med ønske om busslomme før veiprosjektet startet, noe som ble tatt opp i møte med Tone Hammer.
Hun kunne ikke love annet på det tidspunktet at vi skulle få en stor avkjøring slik at bussen kunne svinge av og slippe
av sønnen vår på 8 år uten problemer, selv om dette ikke ville bli kalt en busslomme. Slik det er pr. i dag er dette ikke
mulig. På denne strekningen er det 70 km/t og farten er stor etter at veien ble endret og det ble en lengre strekning
uten svinger. I tillegg har veien en bra dosering som gjør at veien halder veldig inn mot vår avkjøring. I tillegg har det
kommet opp i samtale med tidligere buss-sjåfør at det er en fare for at bussen kan skli sideveis på vinters tid. Dette
gjør at vi frykter for barnets sikkerhet, og hva som kan skje dersom dette blir tilfelle.
 

Det er ikke noe problem å få plass til en enkel busslomme for av- og påstigning på eiendom 29.10 og 29.12. Selv om
dette blir på vår eiendom ønsker vi å fristille areal til dette formålet, uten at det vil bli stilt krav om betaling for bruk av
eiendom.
 
Håper det er noe dere tar tak i snarest, og at vi får en positiv tilbakemelding. 
 
Mvh Jørgen Stein


